

6D4N 迪拜 + 阿布扎比 DUBAI + ABU DHABI

Penang 7 Dubai

Tour Code: PXD-2





flydubai.



Museum Of The Future 迪拜未来博物馆



行程次序,以当地旅社安排为准。 *图片仅供参考

Sequences of Itinerary are subject to local arrangement.
*Pictures shown are for illustration purposes only

Burj Khalifa 哈利法塔





精简行程:

<mark>第一天</mark> 槟城 র 迪拜

(机上用餐)

第二天 迪拜

(早/–/晚)

- ☑ 入住酒店
- ☑ 自由活动 (不提供巴士)
- ☑ 出发前往沙漠冲沙活动,享用烧烤 晚餐

第三天

迪拜 🖨 阿布扎比 🖨 (148公里 1小时40分钟) 迪拜 (早/午/晚)

- ☑ 阿布扎比市区游览
- ☑ 谢赫扎耶德大清真寺(参观)
- ☑ 法拉利世界(拍照)
- ☑ 椰枣市场(购物)
- ☑ 迪拜海湾帆船自助晚餐

第四天

迪拜

(早/午/-)

- ☑ 旧迪拜市区游览
- ☑ 阿布拉(含船票)
- ☑ 黄金市场(步行游览)
- ☑ 香料市集(步行游览)
- ☑ 迪拜购物中心(购物)
- ☑ 迪拜水族馆(外观)
- ☑ 音乐喷泉(拍照)
- ☑ 墨西哥之翼(拍照)
- ☑ 哈利法塔 (参观)
 - **时段视供应情况而定**

第五天

迪拜

(早/午/-)

- ☑ 朱美拉清真寺 (拍照)
- ☑ 朱美拉市集(步行游览)
- ☑ 迪拜未来博物馆(拍照)
- ☑ 阿拉伯塔 (拍照)
- ☑ 单轨电车(含单程票)
- ☑ 迪拜框架(拍照)
- ☑ 环球村(含门票)
- ☑ 送往机场

第六天 迪拜 ズ 槟城

(机上用餐)

观光景点:

油鞋

- ◆ **迪拜框架** 展示着迪拜新旧两个城区令人惊叹的景色,象征着这个酒店 连接了酒店辉煌的历史和充满活力的现在,提供了城市的壮丽全景。
- ◆ 阿拉伯塔 一家由朱美拉管理的豪华酒店,是世界上最高的酒店之一。 尽管其高度的39%为不可占用空间,但以其标志性的帆船形设计而闻名 。位于距离朱美拉海滩280米的人工岛上,通过一座私人弯曲桥梁与大 陆相连。
- ◆ 連拜购物中心 这个购物中心拥有多种吸引人的景点,提供卓越的购物体验,拥有超过1300家零售店,展示顶级的国际和本地品牌。此外,它还提供超过200种用餐选择,满足从休闲餐饮到高档餐厅的各种□味。
- ◆ **哈利法塔** 客人们可以迅速被送到位于惊人高度的观景台,从那里可以 欣赏迪拜的天际线和自然美景。这是一个独特的机会,从无与伦比的角 度欣赏城市的建筑和风景。
- ◆ 沙漠之旅 + 烧烤自助餐 (四轮驱动车沙漠之旅、露营地 & 肚皮舞表演),探索迪拜沙漠神秘的沙丘。并在几个停留点拍照。 经过激动人心的沙丘驾驶后,您将到达第一站,欣赏美丽的日落。 然后您将前往露营地,在那里您将有机会享受骑骆驼、滑沙和尝试在您的手或脚上设计指甲花。 随后,您可以在篝火旁享受美味的烧烤晚餐和传统舞蹈表演。

阿布扎比

- ◆ 谢赫扎耶德大清真寺 也叫阿布扎比大清真寺。这座清真寺以豪华著称 ,仅黄金就用了46吨。寺中的巨型地毯和水晶镀金吊灯均为世界之最。 纯白的穹顶世界谢赫扎耶德清真寺有82个圆顶,4座高107米的宣礼塔。
- ◆ 法拉利世界 是全球第一个法拉利品牌主题公园, 拥有以法拉利为灵感的丰富游乐设施和景点。包括拥有世界上最高的过山车跑道,以及世界上最快的过山车(在4.9秒内即可达到250公里的最高时速)。



✓ 4 早餐 / 3 午餐 / 2 晚餐

风味餐:

- ★ 迪拜海湾帆船自助晚餐
- ★ 沙漠烧烤自助餐

★ 中餐



住宿酒店(4晚)

✓ 迪拜

x4晚

免责声明:由于新冠肺炎疫情旅行限制当地/宗教节日,公众假期,天气状况,交通等情况,自然灾害,必要时黄金旅程保留对行程进行适当调整(调整景点游览顺序)以确保行程顺利进行,会或否事先通知。





SCHEDULE

D1 PENANG ₹ DUBAI

(MOB)

D2 ARRIVAL DUBAI

(B/-/D)

- ☑ Check-In Hotel
- ☑ Depart For Desert Safari with BBQ Dinner

DUBAI ABU DHABI (148KM 1H40MINS) DUBAI (B/L/D)

- ☑ Abu Dhabi City Tour
- ☑ Sheikh Zayed Grand Mosque (Visit)
- ☑ Ferrari World (Photostop)
- ☑ Dates Market (Shopping)
- ☑ Marina Dhow Cruise with Dinner

D4 DUBAI

(B/L/-)

- ☑ Old Dubai City Tour
- ☑ Abra (Ticket Included)
- ☑ Gold Souk (Walking Orientation)
- ☑ Spice Market (Walking Orientation)
- ☑ Dubai Mall (Shopping)
- ✓ Dubai Aquarium (Outside View)
- ☑ Musical Fountain (Photostop)
- ☑ Wings Of Mexico (Photostop)
- ☑ Burj Khalifa (Visit)

Time Slots Subject to Availability

D5 DUBAI

(B/L/-

- ✓ Jumeirah Mosque (Photostop)
- ☑ Madinat Jumeirah (Walking Orientation)
- ☑ Museum of the Future (Photostop)
- ☑ Burj Al Arab (Photostop)
- ☑ Monorail (One Way Ticket Included)
- ✓ Dubai Frame (Photostop)
- ☑ Global Village (Entrance Included)
- ☑ Transfer To Airport

6 DUBAI ₹ PENANG

(MOB)

4 Breakfasts / 3 Lunches / 2 Dinners Marina Dinner Dhow Cruise Desert Safari with BBQ dinner Chinese Meals

TOURIST ATTRACTIONS:

DUBAI

- ◆ Dubai Frame Showcasing breathtaking views of both Old and New Dubai, symbolizing a bridge between the emirate's illustrious history, its vibrant present and providing stunning panoramic vistas of the city.
- ◆ **Burj Al Arab** A luxury hotel managed by Jumeirah and stands as one of the world's tallest hotels. Despite 39% of its height being non-occupiable space, it is renowned for its iconic sail-shaped design. Situated on an artificial island 280 meters from Jumeirah Beach, it is connected to the mainland by a private curved bridge.
- ◆ **Dubai Mall** With a wide range of attractions, the mall provides an exceptional shopping experience, hosting over 1,300 retail outlets showcasing top international and local brands. Moreover, it offers over 200 dining options, catering to various tastes from casual dining to upscale restaurants.
- ◆ **Burj Khalifa** Guests are swiftly transported to the observation deck, located at a stunning height, offering panoramic views of Dubai's skyline and natural beauty. It's a unique opportunity to admire the city's architecture and landscapes from an unmatched perspective.
- ◆ Desert Safari with BBQ dinner Explore the mysterious sand dunes of the Dubai desert with a great entertainment programmed Dubai Desert Safari Tour and BBQ dinner. This Dubai desert safari tour starts in the afternoon, exploring the Dubai desert with several photo stops. After an exciting dune drive, you'll arrive at the first stop to take in a beautiful sunset. You'll then head to the campsite where you'll have the opportunity to enjoy a camel ride, sandboarding and try out a henna design on your hands or feet. After that, enjoy a delicious barbecue dinner and traditional dance performances around the campfire.

ABU DHABI

- ◆ Sheikh Zayed Grand Mosque (SZGM) also known as the Abu Dhabi Grand Mosque. It used 46 tons of gold. The giant carpets and crystal-plated chandeliers in the temple are among the best in the world. The pure white dome of the sheikh Zayed Mosque has 82 domes and tour 107-meter-high minarets.
- ◆ Ferrari World it is the first Ferrari-branded theme park, also home to the world's fastest rollercoaster. Formula Rossa, this is the only place on the planet where you can be blasted to 240lm/h in 4.9 seconds, providing endless entertainment and adventures for visitors of all ages.



HOTEL OR SIMILAR (4 NIGHTS)

✓ Dubai

x 4 Niahts

General Information

·迪拜 DUBAI ·



货币 Currency	Dubai Dirhams – AED 迪拜迪拉姆 – AED	信用卡 Credit Card	* 致电信用卡中心,以延长你的信用卡额度 * Major credit cards such as Visa and Master card are mostly widely used
货币兑换率 Exchange Rate	AED 0.80 = MYR 1 迪拉姆 0.80 = 马币 1 *Subject to currency of the day* *以当天汇率为准*	拨号代码 Dial Code	Dubai : +971 迪拜 : +971
电压 Voltage	Voltage – almost always 230 V 电压 – 230伏特	插座 Power Socket	G 类型 / Type G – 3脚 / 3-pin *Please bring a universal electric plug adapter *请自带多功能插座
时差 Time Difference	Approximately 4 Hours behind Malaysia Time 标准时差慢马来西亚时间4小时	行李托运 Luggage Allowance	Each individual are entitled to check in 1 luggage of not more than 30 kg and a hand carry bag not more than 7 kg. 每人只限携带一件不超过7公斤的手提行李上机,以及托运行李不超过30公斤。
气候 Weather	Summer 夏季 4月 – 10月 11月 – 3月 Apr to Oct 26℃ ~ 38℃ 12℃ ~ 22℃ *Subject to weather of the day* *心当天天气报告为准*		
飞机型号 Aircraft Type	Boeing 737		
Departure Da 出发日期: Tour Fare: 团费: Tipping: 小费: Visa: 签证:	ate:	Flight: 航班行程: Airport Tax & Fue 机场税及燃油附加 Agent Collection 旅行社代收费: Travel Insurance: 旅行保险: TOTAL: 总数:	r 费 : Fee:
	GD Partner:		

